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Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH, odnosno Ministarstvu vanjske trgovine i 

ekonomskih odnosa BiH – „Zbog čega je Ministarstvo vanjske trgovine i ekonomskih odnosa 

BiH, koje je nadležno u pogledu identifikacije i registracije životinja, dozvolilo da Federalno 

ministarstvo poljoprivrede, vodoprivrede i šumarstva, suprotno članu 16. Zakona o 

veterinarstvu BiH (''Sl. glasnik BiH'', broj 34/02) i Odluci Vijeća ministara BiH, tj. Ureda za 

veterinarstvo BiH, formira paralelnu Agenciju za označavanje životinja i paralelnu (posebnu) 

bazu podataka, te na taj način oteža praćenje ulaza i izlaza životinja, kontrolu zaraznih bolesti 

životinja, utvrđivanje stvarnog brojnog stanja populacije različitih kategorija životinja, 

obaveze vezano za sporazume o međunarodnoj trgovini, kao i odnose s međunarodnim 

trgovinskim institucijama, što je dovelo do situacije da je, prema podacima Agencije za 

označavanje životinja BiH u proteklom periodu u BiH uvezeno 1.100.124 grla stoke, 

razduženo je 101.935 grla, a ostalim oko 1.000.000 grla gubi se svaki trag?“ 
 


